
 

 

家長通告 2023-2024/144 

2024 教育及職業博覽 

 

 

敬啟者： 

 

為讓同學了解自己的能力、興趣及生涯發展方向，並加深同學對不同行業的認識及了解

行業的最新發展。生涯規劃組現安排中三級同學參與由香港貿易發展局主辦的教育及職業博

覽。活動詳情如下： 

 

日期： 1 月 27 日（星期六） 

集合時間： 上午 8:30 

集合地點： 學校有蓋操場 

活動地點： 香港會議展覽中心：展覽廳 1D & E 

交通： 旅遊巴來回 

解散時間： 下午 1:00 

解散地點： 學校有蓋操場 

備註： 1. 學生須穿著整齊運動服出席活動。 
2. 此活動雖然為非強制性活動，但由於活動能讓同學為未來的規

劃作好準備，懇請家長支持及鼓勵同學參與此活動。 

3. 天氣惡劣安排： 
當天文台發出紅色或黑色暴雨警告、八號預警或以上熱帶氣旋

警告信號，而教育局宣布學校停課時，活動將順延至其他日子

並另作通知。 

 

  如有查詢，請致電 2461 1555。 

 

  此致 

貴家長 

 

裘錦秋中學(屯門) 

 

 

陳月平校長謹啟 

 

二零二四年一月十九日 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Parents Circular  

2023-2024/144 

Education and Careers Expo 2024 

Dear Parents/Guardians, 

 

To let students better understand their strengths, interests and career options, and deepen their 

knowledge of the latest development of different industries, the Career Planning Group has 

arranged for Secondary Three students to participate in the Education and Careers Expo organised 

by the Hong Kong Trade Development Council.  

 

Details of the event are as follows: 

Date 27 January (Saturday) 

Gathering Time 08:30 AM 

Gathering Venue School Covered Playground 

Activity Venue Hong Kong Convention and Exhibition Centre, Hall 1D & 1E 

Transport By Coach 

Dismissal Time 01:00 PM 

Dismissal Venue School Covered Playground 

Remarks 1. Students must attend the event in neat P.E uniforms. 

2. Though this event is not compulsory, it is an invaluable opportunity for 

students to prepare for their future. It is hoped that parents support and 

encourage their children to participate in this activity. 

3. Arrangements for poor weather: 

In the event of a red or black rainstorm signal and/or Storm Signals of No. 8 

or above being issued, or when the Education Bureau announces the 

suspension of classes, the event will be rescheduled to another day and 

further notice will be given. 

 

 

Should you have any enquiries, please contact 2461 1555. 

 

 

Yours faithfully, 

 

 

Chan Yuet Ping 

Principal 

 


